

	اللغة	
	English	Arabic
Type of the General Assembly's Meeting* نوع اجتماع الجمعية العامة *	Ordinary	الجمعية العامة العادية
عدد مرات الدعوة لاجتماع الجمعية العامة *	First Meeting	الاجتماع الأول
Announcement Title* عنوان الإعلان *	Emaar The Economic City announces to invite its Shareholders to attend the Ordinary General Assembly Meeting (First Meeting) via modern technology.	إعلان إعمار المدينة الاقتصادية عن دعوة مساهمها إلى حضور اجتماع الجمعية العامة العادية (الاجتماع الأول) عبر وسائل التقنية الحديثة.
Introduction مقدمة	The Board of Directors of Emaar the Economic City is pleased to invite the shareholders to participate and vote in the Ordinary General Assembly Meeting (the first meeting) which will be held at 10:00 pm on Thursday 6/4/2023G, corresponding to 15/9/1444H through means of modern technology using Tadawulaty system.	يسر مجلس إدارة شركة اعمار المدينة الاقتصادية دعوة المساهمين الكرام للمشاركة في اجتماع الجمعية العامة العادية (الاجتماع الأول) والمقرر انعقاده بمشيئة الله يوم الخميس ١٥ رمضان ١٤٤٤هـ الموافق ٦ ابريل ٢٠٢٣م في تمام الساعة (١٠:٠٠) مساءً، عن طريق وسائل التقنية الحديثة باستخدام منظومة تداولاتي.
City Location of the General Assembly's Meeting مدينة ومكان انعقاد الجمعية العامة *	Through modern technology at EEC's headquarter in KAEC – Rabigh.	عن طريق وسائل التقنية الحديثة بمقر الشركة الرئيسي بمدينة الملك عبد الله الاقتصادية – رابغ.
URL for the Meeting Location* رابط بمقر الاجتماع *	https://www.tadawulaty.com.sa	https://www.tadawulaty.com.sa
Date of the General Assembly's Meeting * تاريخ انعقاد الجمعية العامة *	2023/4/6	١٥/٩/١٤٤٤هـ
Time of the General Assembly's Meeting*	22:00	22:00

وقت انعقاد الجمعية العامة *		
Attendance Eligibility* حق الحضور *	<p>Each Shareholder registered in the Company's Shareholder register at the Securities Depository Center (Edaa) at the end of the trading session preceding the meeting of the General Assembly has the right to attend the meeting of the General Assembly, and according to the rules and regulations, shareholders have the right to discuss the topics on the agenda of the General Assembly and direct their inquiries.</p>	<p>يحق لكل مساهم من المساهمين المقيدين في سجل مساهمي الشركة لدى مركز إيداع الأوراق المالية (إيداع) بنهاية جلسة التداول التي تسبق اجتماع الجمعية العامة حضور اجتماع الجمعية العامة، وبحسب الأنظمة واللوائح، يحق للمساهمين مناقشة الموضوعات المدرجة على جدول أعمال الجمعية وتوجيه استفساراتهم.</p>
Quorum for Convening the General Assembly's Meeting* النصاب اللازم لانعقاد الجمعية *	<p>The Ordinary General Meeting shall be valid only if attended by shareholders representing at least %50 of the Share Capital. If there is no quorum for this meeting, a second meeting shall be held one hour after the end of the duration of the first meeting, the second meeting shall be valid regardless of the number of shares represented in it.</p>	<p>ويشترط لصحة انعقاد الجمعية حضور عدد من المساهمين يمثلون ٥٠% من رأس المال، وفي حال عدم اكتمال النصاب في هذا الاجتماع سيتم عقد اجتماع ثاني بعد ساعة واحدة من انتهاء المدة المحددة لانعقاد الاجتماع الأول، ويكون الاجتماع الثاني صحيحاً أي كان عدد الأسهم الحاضرة للاجتماع.</p>
General Assembly Meeting Agenda* جدول أعمال الجمعية *	<ol style="list-style-type: none"> 1. Voting on the decision of the Board of Directors for appointing Mr. Fahad Abduljalil Al-Saif (Non-executive member) as a member in the Board of Directors from the appointment date 16/06/2022 to complete the session of the Board until the end of the current session on 25/09/2023 to succeed former member Mr. Assim Mohammed Al-Suhaibani (Non-executive member). (CV attached) 2. Voting on the decision of the Board of Directors for appointing Mr. Naif Saleh Al-Hamdan (Non-executive member) as a member in the Board of Directors from the appointment date 08/12/2022 to complete the session of the Board until the end of the current session on 25/09/2023 to succeed former member Mr. Majid Mohammed Al-Sorour (Non-executive member). (CV attached) 3. Voting on the formation of the Audit Committee, and the definition of its duties, work regulations, and remunerations for its members for the new term, starting from 24/4/2023 until the end of the term on 23/04/2026. The following are the names of the candidate (Whose CVs are attached): <ul style="list-style-type: none"> - Mr. Osama Omar Barayan (Committee Chairman) - Mr. Mazen Nasser Al Sharfan - Mr. Abdulmajeed Sulaiman Aldakhil 4. Voting on the updated Remuneration and Nomination Committee's Charter (Attached). 	<ol style="list-style-type: none"> ١. التصويت على قرار مجلس الإدارة بتعيين سعادة الأستاذ فهد بن عبد الجليل السيف (عضواً - غير تنفيذي) بمجلس الإدارة ابتداءً من تاريخ تعيينه في ٢٠٢٢\٠٦\١٦م لإكمال دورة المجلس حتى تاريخ انتهاء الدورة الحالية في ٢٠٢٣\٠٩\٢٥م خلفاً للعضو السابق سعادة الأستاذ عاصم بن محمد السحيباني (عضواً - غير تنفيذي). (مرفق السيرة الذاتية) ٢. التصويت على قرار مجلس الإدارة بتعيين سعادة الأستاذ نايف بن صالح الحمدان (عضواً - غير تنفيذي) بمجلس الإدارة ابتداءً من تاريخ تعيينه في ٢٠٢٢\١٢\٠٨م لإكمال دورة المجلس حتى تاريخ انتهاء الدورة الحالية في ٢٠٢٣\٠٩\٢٥م خلفاً للعضو السابق سعادة الأستاذ ماجد بن محمد السرور (عضواً - غير تنفيذي). (مرفق السيرة الذاتية) ٣. التصويت على تشكيل لجنة المراجعة وتحديد مهامها وضوابط عملها ومكافآت أعضائها للدورة الجديدة ابتداءً من تاريخ ٢٠٢٣\٠٤\٢٤م وحتى انتهاء الدورة بتاريخ ٢٠٢٣\٠٤\٢٣م، علماً أن المرشحين (المرفقة سيرهم الذاتية) هم: <ul style="list-style-type: none"> - الأستاذ / أسامة عمر باريان (رئيساً للجنة) - الأستاذ / مازن ناصر الشرفان - الأستاذ / عبد المجيد سليمان الدخيل ٤. التصويت على تعديل لائحة عمل لجنة المكافآت والترشيحات. (مرفق)

Proxy Form* نموذج التوكيل *	Attached	مرفق
E-Vote* التصويت الالكتروني *	Please note that the shareholders are able to electronically vote on agenda items through the services of Tadawulaty starting from Sunday 2/4/2023G corresponding to 11/9/1444H at 1:00 a.m. until the end of the ordinary General Assembly meeting, and the electronic voting mechanism is available with no cost for all shareholders through the following link: https://www.tadawulaty.com.sa	سيكون بمقدور المساهمين الكرام المسجلين في خدمات تداولتي التصويت عن بعد على بنود جدول اجتماع الجمعية والذي سيبدأ من الساعة (١:٠٠) صباحاً من يوم الاحد ١١ رمضان ١٤٤٤هـ الموافق ٢ ابريل ٢٠٢٣م وحتى نهاية انعقاد الجمعية، وسيكون التسجيل والتصويت في خدمات تداولتي متاح مجاناً لجميع المساهمين عبر الرابط التالي: https://www.tadawulaty.com.sa
Eligibility for Attendance Registration and Voting* احقية تسجيل الحضور والتصويت *	Eligibility for Registering the Attendance of the General Assembly's Meeting Ends upon the Convenience of the General Assembly's Meeting. Eligibility for Voting on the Business of the Meeting Agenda Ends upon the Counting Committee Concludes Counting the Votes.	احقية تسجيل الحضور لاجتماع الجمعية تنتهي وقت انعقاد اجتماع الجمعية. كما ان احقية التصويت على بنود الجمعية للحاضرين تنتهي عند انتهاء لجنة الفرز من فرز الأصوات.
Method of Communication* طريقة التواصل *	In the event of an inquiry or questions, we hope to contact the Shareholders Relations Department by phone 0125106872 or via e-mail sha@kaec.net. Shareholders will be able to direct their questions during the General Assembly.	في حال وجود استفسار أو أسئلة نأمل التواصل مع إدارة علاقات المساهمين عبر الهاتف ٠١٢٥١٠٦٨٧٢. أو عبر البريد الإلكتروني sha@kaec.net. وسيكون بإمكان المساهمين توجيه أسئلتهم اثناء الجمعية.
Additional Information معلومات اضافية		
Verify that the supporting documents of assembly's terms are attached* التحقق من إرفاق المستندات المؤيدة لبنود الجمعية *	✓	✓

Proxy Form

نموذج التوكيل

Dear Shareholders,

السادة المساهمين الكرام،

Greetings

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد،

We would like to inform you that the power of attorney form is unavailable in this ordinary general assembly meeting as it is being held virtually. Accordingly, we call on all shareholders to E-vote by visiting Tadawulaty platform, noting that registration in the Tadawulaty service and voting are available free of charge for all shareholders.

نود إشعاركم بأن نموذج التوكيل غير متاح وذلك لأنه سيتم عقد اجتماع الجمعية العامة العادية بمشيئة الله تعالى عن طريق وسائل التقنية الحديثة. وعليه، ندعو جميع مساهمي شركة إعمار المدينة الاقتصادية إلى استخدام التصويت الإلكتروني الخاص بخدمة تداولاتي علماً بأن التسجيل في خدمة تداولاتي والتصويت متاح مجاناً لجميع المساهمين.

Regards

ولله ولي التوفيق